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Dr. Czira Szabolcs

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„EX-LEX állapot Magyarországon ”
címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ebben az évben sajnálatos módon ismét sor kerül intervenciós felvásárlásra Magyarországon .

Azért sajnálatos, mert a piaci árak az intervenciós szint alá estek . Ez elsősorban a rossz

mezőgazdasági szerkezetnek köszönhet ő . A felajánlások búza, kukorica és árpa tekintetében

történnek meg. A termelők széles köre, mint például az Ön érdekeltségébe tartozó vállalkozás ,

a kormányzat biztatására 2005-ben AVOP támogatással és hitelekből raktárkapacitásukat

bővítették, amelyek jó része 2005-2008 között intervenciós tárolóként szolgáltak . Ma már

valamilyen felsőbb szintű, de nem EU-s döntés miatt ezek nem felelnek meg erre a célra.

Azért, mert néhány szélhámos, hozzá nem értő , nem mezőgazdasági termelő nem tudott

elszámolni a terménnyel, nem kellene szinte minden termel őt kizárni a tárolásból . Létrehoztak

néhány nagy logisztikai központot, amelynek tulajdonosai lehet, hogy érdekeltek a

mezőgazdaságban, de alapjában véve már nem azok a termelők, amelyeknek jövedelmét

kiegészítette a tárolásból származó bevétel .

Az egyik ilyen bázis a logisztikailag (autópálya, vízi közlekedés) nem jó helyen lévő EX-LEX

Kft. törökszentmiklósi telephelye . Úgy tűnik, mintha valami exlex állapotnak lenne

köszönhető mindez. Magyarul törvényesen csak egy szűk kör jut lehetőséghez. De ez a kör

nem korrekt Önökkel, mármint az FVM-mel és az MVH-val szemben sem . Az egyik felajánló

termelőnek azt mondták az átvevők, hogy az MVH a lassú (a „bűnös"), azért halad
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vontatottan az átvétel . Majd egy hét múlva szabad nekik telefonálni és akkor esetleg az átvétel

időpontját meg lehet beszélni .

A kifizetés az átvételt követi további 35-40 nappal .

Tisztelt Miniszter úr!

Ön elsősorban a termel ők ,,szolgá"-jának tartja magát . Kérem miniszter urat szíveskedjen

közreműködni abban, hogy főként termelői raktárkapacitásokat használjanak intervenció s

célokra. Ezzel a termelők érdekét és saját hivatalát is meg tudná védeni az alaptalan

támadásoktól, továbbá felesleges költségekt ő l is megszabadulna az ország .

Várom szíves válaszát .

Nagykőrös, 2009 . március 4 .

Tis elett1 :

Dr: Czira Szabolcs
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